

国际可持续水管理标准审核-利益相关方意见征求公告

立铠精密科技（盐城）有限公司将于 2024 年 6 月 18-21 日进行国际可持续水管理标准（AWS Standard）V2.0 的初始认证。根据认证要求，德国莱茵 TÜV 邀请利益相关方提供对本次认证的意见。

您可选择如下方式沟通反馈信息：

- 通过利益相关方公开会议和审核组会面。我们将于 2024 年 6 月 20 日在中国江苏省盐城市亭湖区盐才路 8 号举行利益相关方公开会议。
- 通过电子邮件向审核组提交书面意见。提交书面问题或建议的利益相关方，请务必明确您所属利益相关方的类型以及您关注的问题，必要时请提供相关资料或证据。面对面访谈要求及书面材料请于 2024 年 6 月 18 日前提交，以便审核计划的安排。

审核组的详细联系信息如下：

AWS 审核组组长

郁凌云先生

邮箱：Lingyun.Yu@tuv.com

莱茵技术监督服务（广东）有限公司

广州市萝岗区广州开发区科学城科珠路 199 号

邮政编码：510663

莱茵技术监督服务（广东）有限公司

2024 年 4 月 16 日

PUBLIC STAKEHOLDER ANNOUNCEMENT

V2.0 April 2023

Luxcase Precision Technology (YanCheng) Co.,Ltd. is seeking **initial certification** against the Alliance for Water Stewardship Standard (AWS) V2.0 for the following site:

Site Name:	Luxcase Precision Technology (YanCheng) Co.,Ltd.
Site Address:	No. 8 Yancai Road, Tinghu Zone, Yancheng City, Jiangsu Province
GPS Site Coordinates:	Latitude: 31.589325, Longitude: 120.3946,
Site Country:	China
AWS Site Registration No.	AWS-000652
Audit Date:	2024.6.18~21
Audit Format:	On-site
Audit Level:	Gold
Audit Scope:	Single-Site
Audit Type:	Certification audit

An audit is scheduled on 18-21/06/2024 This audit is to be conducted **On-site** due to **certification**.

In line with the AWS Certification Requirements, the stakeholders are invited to provide their comments on the site undergoing an AWS Audit.

Members of the public may submit comments up to and including date of the audit. Alternatively, if you would like to speak with the Audit Team, please contact the Lead Auditor to arrange an interview via video or phone.

TO PROVIDE COMMENTS:

To arrange an interview and/or submit written comments, please contact the Lead Auditor.

You can submit your comments by:

- Via remote interview, and/or
- In writing by email.

Name of Audit Company:	Water Stewardship Assurance Services (WSAS)
CAB Website	https://www.tuv.com/greater-china/cn/
Lead Auditor Name	Lingyun Yu
Lead Auditor email:	Lingyun.yu@tuv.com
Local Auditor name:	Lorry Long
Local Auditor email:	Lorry.Long@tuv.com

SPECIAL NOTE:

The general public and stakeholders may also contact the Alliance for Water Stewardship (AWS) directly with questions in accordance with the [AWS Comments, Complaints and Appeals Procedures](#). website: a4ws.org email: assurance@a4ws.org